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Sak 12/2013  Godkjenning av protokoll fra styremøte i januar 2013 

 
Protokollen for styremøte i januar ble enstemmig godkjent.  

 
 
 

Sak 13/2013  Tingsak: Norges Skytterstyres årsmelding 

 
Administrasjonen la fram et foreløpig utkast for Norges Skytterstyres årsmelding 2012. 

 

Vedtak 

Norges Skytterstyre ga føringer for det videre arbeid med Norges Skytterstyres årsmelding 
for 2012. Endelig versjon legges fram på neste møte. Enstemmig vedtatt. 

 
 
 



Sak 14/2013  Tingsak: Årsregnskapet 2012 med årsberetning 

 
Administrasjonen la fram årsregnskap med årsberetning for 2012. 

 

Vedtak 

Saken utsettes til neste møte. 

 
 
 

Sak 15/2013  Tingsak: Forslag om endring av tid og sted for Skyttertinget 

 
Nordfjord skyttersamlag har sendt forslag om endring av tidsintervall og sted for 
Skyttertinget. Forslaget går på at de ønsker Skytterting annethvert år, og at det skal holdes 
utenom Landsskytterstevnet. Nordfjord skyttersamlag argumenterer blant annet med at 
det er uheldig at Skyttertinget kolliderer med det sportslige på Landsskytterstevnet, samt 
at det er en økonomisk besparelse å ha Skytterting annethvert år.  
 
Saken som fremmes er i tråd med Langtidsplanens kapittel 10 angående organisasjon og 
økonomi. I punkt 10.1 c beskrives nettopp at man i planperioden skal vurdere Skytterting 
annethvert år fra og med 2014. 
 
Sak angående endring av intervaller og tidspunkt for Skyttertinget, var også til behandling 
under sak 9 i 2009. Det ble da vedtatt med 33 mot 22 stemmer at dagens ordning med 
Skytterting hvert år skulle opprettholdes.  
 
I 2009 var det en omfattende saksutredning i forhold til ulike tidspunkt Skyttertinget 
kunne foregå utenom LS. I den forbindelse var det også beskrevet hvilke konsekvenser 
dette ville få for tidsfrister, valgordningen, godkjenning av årsregnskap o.s.v.  

 

Olav K. Vaaje foreslo følgende: 
1. Saken utsettes og samordnes med Langtidsplanens kapittel 10 og pågående 

gjennomgang av DFS sin framtidige rolle og tilknytting til Forsvaret og samfunnet for 
øvrig.  
 

2. Saken legges frem for Skyttertinget i 2014.  
 

 

Vedtak 

Olav K. Vaaje sitt forslag enstemmig vedtatt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sak 16/2013 
Tingsak: Forslag om endring av dopingbestemmelser for klasse V55 og 
klasse 2 

 
Hedmark skyttersamlag har sendt forslag til Skyttertinget 2013 om at klasse 2 og klasse 
V55 ikke skal fritas fra Dopingreglementet i regelverkets punkt 15.200 § 2. Slik regelverket 
er nå er klasse aspirant, rekrutt, eldre rekrutt, 1,2, V55, V65 og V73 unntatt fra kravet om 
forbud mot bruk av betablokker i konkurranser utenom lagsplan.  
 
Solør skyttersamlag fremmet tilsvarende forslag i 2012 (sak 9), men saken ble da ikke 
realitetsbehandlet p.g.a. at det kun var et år siden dopingreglementet til DFS ble vedtatt. 
 
Hedmark skyttersamlag begrunner sitt forslag med at de ønsker at klasse 2 og klasse V55 
blir ”rene” klasser slik at det blir mer rettferdige konkurranser. De viser også til at skyttere 
i klasse 2 og V55 nå kan velge å skyte i Åpen klasse, om de av helsemessige grunner må 
benytte betablokker.    
 
Administrasjonens drøfting: 
Administrasjonen vil drøfte situasjonen for klasse 2 og V55 hver for seg, og begynner med 
klasse V55. 
 
Klasse V55 har siden den ble innført på Skyttertinget i 1990 vært en klasse som har fått 
stor deltakelse og prestisje i DFS. Klassen har i likhet med de eldre veteranklassene hatt 
unntak fra dopingreglementet, men skyttere i klasse V55 som har vært kvalifisert for 
finaler i klasse 2‐5/V55 i feltmesterskap har vært omfattet av samme dopingreglement 
som klasse 3‐5. Dette har medført eksempler på skyttere som har kunne deltatt i finaler i 
feltmesterskap for klasse V55, men som på grunn av at de har benyttet betablokker har 
blitt strøket av finalelister for klasse 2‐5/V55. 
 
Med innføring av Åpen klasse har skyttere som benytter betablokker i V55 få et alternativt 
tilbud som Hedmark viser til. Administrasjonen er her enige med Hedmark, og mener også 
at reglementet blir forenklet ved at skyttere i V55 som må benytte betablokker ikke lenger 
skal tillates å skyte i klasse V55. Alle skyttere i klasse V55 vil således automatisk ha rett til 
å skyte finale i felt klasse 2‐5/V55. Sportslig sett vil det som Hedmark argumenterer bli 
mer rettferdig ved at ingen tillates å benytte betablokk i klasse V55.  
 
I følge Folkehelseinstituttet antas at mellom 5 – 10 % i aldersgruppen av skyttere i klasse 
V55 må benytte betablokker i medisinsk sammenheng. Det vil i så fall bety at mange 
skyttere i klasse V55 må gå over til Åpen klasse om nytt reglement vedtas i tråd med 
Hedmark sitt forslag. Dette kan selvfølgelig få et uheldig utslag, ved at skyttere da føler at 
de ikke får være med i det miljøet de i dag liker godt i klasse V55, og som også gir dem rett 
til finaleskyting. Administrasjonen mener likevel at de sportslige argumentene er viktigere, 
og at Åpen klasse vil være et godt tilbud som alternativ til å skyte i V55. Enda har få 
skyttere benyttet seg av tilbudet om å skyte i Åpen klasse, og det hadde vært ønskelig om 
flere ville benytte seg av dette tilbudet. Jo flere som blir med i Åpen klasse, jo mer 
attraktivt vil det også være å delta i klassen. En innføring av et forbud mot betablokker i 
klasse V55, bør således gi et tilsig av nye skyttere til Åpen klasse.      
 
 



Klasse 2 i sin nåværende form ble innført fra 2007, etter at ny klasse 1 ble innført med kun 
liggende skyting. Administrasjonen mener i likhet med klasse V55 at også denne klassen 
skal innskjerpes slik at det ikke gis anledning til å benytte betablokker. Her gjelder samme 
argumentasjon i forhold til finaler i feltskyting som for klasse V55. Nytt i 2013 er det også 
at det skal arrangeres finaler for klasse 2 i baneskyting, og med den økende prestisje det 
medfører bør også et forbud mot betablokker innføres.     
 
Generelt gjelder både for klasse V55 og for klasse 2 at reglementet vil bli i tråd med 
vedtaket på Skyttertinget 2011 om sportslige fordeler ved bruk av betablokkere. Der ble 
juniorskyttere omfattet av dopingreglementet med argumentasjon om at skyttere som 
skyter liggende og knestående i større grad vil ha sportslig fordel ved bruk av betablokk, 
enn skyttere som bare skyter liggende. Det ble da også gitt åpning for at skyttere i 
aspirant, rekrutt og eldre rekrutt som skyter kun liggende, kan benytte betablokker etter 
medisinsk behov på samme måte som skyttere i klasse 1, V65 og V73. 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fremme følgende forslag til vedtak for 
Skyttertinget 2013: 
 
Ordlyden i unntaksbestemmelsene i regelverkets punkt 15.200 § 2 endres til følgende: 
Dersom betablokker er foreskrevet av lege, gjelder ikke forbudet ved konkurranser som 
bare er åpne for ett skytterlags medlemmer, og heller ikke for en skytter i klassene 
aspirant, rekrutt, eldre rekrutt, klasse 1, V65 og V73. 
 
Jens Sverre Knutsen fremmet følgende forslag: 
Dagens ordning opprettholdes. 
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag vedtatt med 6 mot 2 stemmer. Ivarrud, Skaug, Gjerstad, 
Meland, Lystad og Lund stemte for, mens Knutsen og Vaaje stemte for Knutsen sitt forslag.  

 
 
 

Sak 17/2013  Tingsak: Forslag om endring av bestemmelser for alkohol og rusmidler 

 
Drammen skyttersamlag har sendt følgende forslag til behandling på Skyttertinget 2013:  
 
Nytt punkt i Skytterboka 15.100 angående Generelle straffebestemmelser § 2 
Straffebelagte handlinger underpunkt f, gjeldende alkohol og rusmidler: 
 
f, Påvirket av alkohol og/eller rusmidler under konkurranse eller trening.  
 
Dagens tekst er følgende: 
 
f, Påvirket av alkohol og/eller rusmidler tilsvarende en alkoholkonsentrasjon i blodet på 
mer enn 0,2 promille under konkurranse eller trening  
 
 
 



Drammen skyttersamlag begrunner sitt forslag med at det må være nulltoleranse for 
alkohol og andre rusmidler under trening og konkurranser i DFS regi. De mener at dagens 
reglement ikke harmonerer med dette.   
 
Administrasjonens drøfting 
Dagens reglement i 15.100 hvor det ble satt en promillegrense på 0,2 for å kunne straffe 
skyttere under trening og konkurranser, ble innført i forbindelse med gjennomgangen av 
dopingreglementet på Skyttertinget i 2009 (sak 6). Før 2009 var formuleringen i nærheten 
av den Drammen skyttersamlag nå foreslår, nemlig at det var straffbart med ”bruk av 
alkohol eller rusmidler under konkurranse eller trening.”  
 
Begrunnelsen for å innføre en promillegrense på 0,2 i 2009, var at dette var i samsvar med 
grensen for tillatt bilkjøring. I forbindelse med eventuelle tester av skyttere er dette i 
likhet med bilførere et nivå som er testbart innenfor normale feilmarginer. Ved en 
promille på 0,2 eller mer kan man således fastslå med sikkerhet at skytteren har inntatt 
drikke eller annet som primært benyttes til beruselse. Grensen på 0,2 var således satt 
fordi det var en kjent grense i forbindelse med bilkjøring, hvor også debatten om 
feilmarginer kommer når det drøftes om en promillegrense burde være på 0,0.  
 
Administrasjonen er imidlertid enig med Drammen skyttersamlag i at det må være en klar 
nulltoleranse for alkohol i forbindelse med bruk av skytevåpen. Reglementet burde nok 
her generelt ha vært tydeligere, men samtidig er det viktig at man i straffereglementet er 
mest mulig presis i forhold til hva som er testbart og innenfor kjente feilmarginer. Dette 
medfører at administrasjonen mener det er riktig at nåværende formulering 
opprettholdes i straffereglementet. I forbindelse med avtalen som ble inngått med 
Antidoping Norge i 2010, har de for øvrig nå også mulighet til å teste skyttere med hensyn 
til alkohol med den gitte promillegrensen på 0,2.  
 
I Skytterbokas punkt 8.117 står det at ”Åpenbart berusede eller påvirkede personer, det 
være seg skyttere, arrangører eller tilskuere, skal vises bort fra baneområdet”. I 
motsetning til Drammen skyttersamlag, som foreslår en endring i straffereglementet, 
mener administrasjonen at man heller bør være ”strammere i språket” under punkt 8.117. 
Dette for å klargjøre nulltolerensen av alkohol og rusmidler blant skyttere.  
 
Administrasjonen foreslår således at Skytterbokas punkt 8.117 får følgende overskrift og 
ordlyd: 
 
8.117 Alkohol, rusmidler og doping 
 
Det er ikke tillatt for skyttere å benytte alkohol og/eller rusmidler under konkurranse eller 
trening. Åpenbart berusede arrangører eller tilskuere skal vises bort fra 
skytebanebaneområdet. Det vises for øvrig til straffebestemmelser og 
dopingbestemmelser i kapittel 15. 
 
 
 
 
 

 



Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fremme følgende forslag til vedtak for 
Skyttertinget 2013: 
 
Skytterbokas regelverk i punkt 8.117 gis følgende overskrift og ordlyd:   
 
8.117 Alkohol, rusmidler og doping 
 
Det er ikke tillatt for skyttere å benytte alkohol og/eller rusmidler under konkurranse eller 
trening. Åpenbart berusede arrangører eller tilskuere skal vises bort fra 
skytebanebaneområdet. Det vises for øvrig til straffebestemmelser og 
dopingbestemmelser i kapittel 15. 
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 

Sak 18/2013  Tingsak: Forslag om flytting av tidspunkt for klassesetting. 

 
Solør skyttersamlag foreslår å endre tidspunkt for klassesetting til 1/11 hvert år. 
Begrunnelsen er først og fremst cuper/karuseller i innendørsskyting, som går både før og 
etter nyttår. Dette skaper problemer for de skyttere som skifter klasser. 
Samme forslag er behandlet på Skyttertinget flere ganger, senest i 2009. Forslaget ble den 
gang nedstemt med 31 mot 24 stemmer. 
 
Drøfting 
Tidspunkt for innendørssesongen er veldig variabel rundt om i landet. Mens man i enkelte 
deler av landet starter allerede i oktober med hovedtyngden av stevner i november, er det 
andre steder i landet som først starter med 15m‐stevner etter nyttår. Likevel er det nok 
slik at i de fleste delene av landet vil det være stevner innendørs både før og etter nyttår. 
Dette kan selvsagt skape problemer for de samlagene som har cuper og karuseller 
innendørs. Cuper og karuseller kan ha mye positivt ved seg. Det skaper engasjement, og 
det kan skape aktivitet blant skyttere. 
 
Både ungdoms‐ og veteranklassene i DFS er aldersbestemte. Ved å ha klassesetting 1/1 
blir dette veldig ryddig. Da vil man tilhøre den klassen man har alder for det året, ikke året 
etter. Med Solørs forslag vil en 63 åring som har bursdag i desember bli V65‐skytter 1. 
november samme år. Dette er ikke noe avgjørende argument, men det vil bidra til å 
komplisere klassesettingen for de aldersbestemte klasser. 
 
Rent teknisk kan man med det nye medlemssystemet til DFS kjøre klassesetting når det 
måtte være ønskelig i løpet av året. Det er derfor ingen tekniske utfordringer med å kjøre 
klassesetting for hele organisasjonen 1/11, slik som forslagsstilleren ønsker. Valget av 
denne datoen er begrunnet i at skytterlagene på denne tiden skal ha levert årsmelding. 
Det er imidlertid noen utfordringer knyttet til å kjøre klassesetting 1/11: 
 

 Flere steder i landet er det vanlig å begynne innendørssesongen med stevner alt i 
oktober. Skal man først endre dato for klassesetting, vil det være ønskelig å få med 



hele innendørssesongen. Det er trolig lite aktuelt å sette som krav at det ikke kan 
arrangeres stevner før 1/11, og det er umulig å ha klassesetting før 1/11 på grunn av 
frist for årsrapport og det faktum at det arrangeres banestevner til langt ut i 
september. 
 

 Skyttere som skal rykke opp i klasser med nye skytestillinger bruker ofte høsten og 
tiden fram til nyttår på å trene inn nye skytestillinger. Man kan selvsagt si at man 
burde startet tidligere med dette, men realitetene er nok slik at de fleste skyttere 
starter for sent. Nå vet vi at det er et ganske stort frafall i forbindelse med at skyttere 
må lære seg nye skytestillinger. Muligens mister vi disse uansett, men ved å endre 
datoen for klassesetting vil trolig dette forsterkes. Det vil trolig også til en viss grad gå 
utover deltakelsen på innendørsstevner i november og desember.  

 
Når det gjelder problematikken med cuper og karuseller som Solør peker på, bør det være 
mulig å finne lokale løsninger på dette. 
 
Konklusjon 
Administrasjonen kan ikke se at det har kommet inn vesentlige nye momenter i saken 
etter 2009. Vi velger derfor å konkludere med det samme som sist; at klassesettingen bør 
foretas 1/1 hvert år.  

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fremme følgende forslag til vedtak for 
Skyttertinget 2013: 
 
Dagens regelverk for tidspunkt for klassesetting opprettholdes.  
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 

Sak 19/2013  Budsjettjustering mars 2013 – private midler 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre til å gjøre følgende vedtak: 
 
1. Norges Skytterstyre godkjenner følgende budsjettjustering for Norsk Skyttertidende. 
  

Post  Tekst 
Regnskap  Budsjett  Justert 

Endring 
2012  2013  budsj 2013 

Note 4  Budsjett for Norsk Skyttertidende 

Inntekter 

Annonseinntekter  506 451 600 000 470 000  130 000

Abonnementsinntekter  1 998 336 2 070 000 1 980 000  90 000

Driftstilskudd 

Sum driftsinntekter  2 504 787 2 670 000 2 450 000  220 000
 
 



Utgifter 

Trykningsutgifter  679 500 750 000 580 000  ‐170 000

Porto‐ og distribusjon  493 150 500 000 440 000  ‐60 000

Sum produksjons‐/distribusjonskost  1 172 650 1 250 000 1 020 000  ‐230 000

Lønnskostnader  991 172 1 000 000 1 000 000  0

Annen kostnad 

Inventar kontormaskiner osv  7 402 10 000 10 000  0

Revisjonshonorar  20 275 17 000 20 000  3 000

Andre honorarer  40 700 15 000 20 000  5 000

Kontorrekvisita  18 794 10 000 10 000  0

Telefon og porto  40 924 40 000 35 000  ‐5 000

Reise‐ og oppholdsutgifter  351 976 320 000 320 000  0

Markedsføring  29 801 5 000 12 000  7 000

Forsikring  3 151 3 000 3 000  0

Tap på fordringer  0

Sum annen kostnad  513 023 420 000 430 000  10 000

Driftsresultat  ‐172 058 0 0 

SUM kontroll         0

 
2. Norsk Skyttertidende kommer med 6 utgivelser i 2013.  
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 

Sak 20/2013  Fastsetting av Skyttercampavgift for 2013 

 
LS‐arrangørene i Oppdal 2013 har søkt om pris på Skyttercampavgift. Det har vært mye 
dialog mellom administrasjonen og arrangørene i løpet av nyåret for å få priser på de 
investeringer som må gjøres.  
 
Oppdal legger opp til 1300 campingplasser, hvorav 1000 vil være med strøm. Dette er slik 
administrasjonen ser det noe knapt i forhold til behovet, men langt bedre enn de 700 som 
ble tilbudt først. Administrasjonen vil således tilrå at dette er et akseptabelt tilbud gitt de 
høye utgiftene det er å tilby strøm for flere enn 1000 enheter. 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre til å gjøre følgende vedtak: 
Campingavgiften på Landsskytterstevnet 2013 settes til kr. 1100,‐ for campingvogn og kr. 
700,‐ for telt. Pris for strøm settes til 1100 kroner. Det forutsettes at det minst tilbys 
strøm til 1 000 enheter. 
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 



Sak 21/2013  Fastsetting av stige for Forsvarsmerket 

 
Norges Skytterstyre oversendte sak 46/2012 angående Forsvarsmerket, til DFSU for en 
uttalelse. 
 
Drøfting 
Skifeltutvalget foreslo i 2012 til Norges Skytterstyre å endre merkestigen for Skifeltmerket, 
og i den forbindelse også endre Forsvarsmerket slik at stigene ble like for disse merkene. 
Det medførte et minste felles multiplum, der det ble en kortere stige for Skifeltmerket, 
mens det for Forsvarsmerket ville bli en lengre stige. 
 
DFSU støttet tanken om å gjøre stigene like, men er uenige i at det skal bli en lengre stige 
for Forsvarsmerket. 
 
DFSU sin argumentasjon bygget på at det ville være mer motiverende å gjennomføre 
aktivitetene om det er en gevinst hvert år, og at sannsynligheten for at dette skal bli 
aktivitet som blir et fast innslag i skytterhverdagen er større hvis du gjennomfører jevnlig. 
De mener at det er motiverende for å gjennomføre merket om du får noe hvert år, og ikke 
må vente flere år imellom hvert merke etc. 
 
Administrasjonen deler DFSU sitt syn, og ønsker ikke å endre dagens ordning for 
Forsvarsmerket. Administrasjonen anbefaler å ta en grundigere gjennomgang av alle 
merkene i DFS.  

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
1. Dagens ordning for Forsvarsmerket opprettholdes. 
2. DFSU bes om å gjøre en gjennomgang av alle merker som er knyttet til ungdomsklassene. 
 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 

Sak 22/2013  Rapport om miljøpakkemidler 2012 og årsplan 2013 

 
Administrasjonen la fram rapport om bruk av miljøpakkemidlene for 2012, og årsplan for 
planlagte tiltak i forhold til miljøpakka i 2013.  

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Administrasjonens årsrapport om bruk av miljøpakkemidlene for 2012, og årsplan for bruk 
av miljøpakkemidlene for 2013 tas til etterretning. 

 

Vedtak 

Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 



Sak 23/2013  Ekstraordinært banebidrag til Vestre Toten skytterlag 

 
Vestre Toten skytterlag har levert søknad om tildeling av banebidrag som følge av at de nå 
gjennomfører gjenoppbygging av sin skytebane som brant ned 16.1.2010. 
 
Kostnadskalkylen for gjenoppbyggingen er ca 3 500 000,‐. Skytterlaget fikk kun kr 900 000, 
‐ i forsikringsoppgjør som følge av at bygningene ikke var fullverdiforsikret. Brannstifteren 
er tatt og er i retten pådømt, men erstatningskrav er idømt med et mindre beløp.  

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
1. Vestre Toten gis med dette tilsagn om utbetaling til ekstraordinært banebidrag på kr 

100 000,‐.   
2. Utbetalingen forutsettes finansiert over DFS sitt budsjett for 2014. Det tas forbehold om 

budsjettmessig dekning og tildeling av midler over Forsvarsbudsjettet. 
 
Kristin Lund foreslo følgende: 
Vestre Toten sin søknad innvilges ikke. 
 

 

Vedtak 

Kristin Lund sitt forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 

Sak 24/2013  Medalje og premiering for klasse 2 på Landsskytterstevnet 

 
Skyttertinget 2012 vedtok at det skal innføres mesterskap i klasse 2 i baneskyting. Dette 
vedtaket medfører kåring av mestere i klasse 2 på LS med dertil premiering og medaljer. 
 
Drøfting 
I en tid med fokus på DFS sin økonomi, vil kostnader knyttet til økte utgifter til premiering 
være lite heldig. Administrasjonen mener derfor at nøkternhet bør ligge til grunn for 
vedtaket som gjøres i denne saken. 
 
Det er imidlertid på det rene at en viss form for premiering må til om man skal følge opp 
vedtaket fra Skyttertinget. Fram til nå har klasse 2 blitt premiert med ”Norges 
Skytterstyres premie”, som har gått til den utøveren med beste plassiffer felt‐bane. Det vil 
derfor være naturlig at denne premien ”flyttes over” til å gjelde mesterskapet i 
baneskyting for klasse 2. På den måten holdes premiekostnadene på dagens nivå. Norges 
Skytterstyres premie er et tinnkrus, og koster rundt 4000 kroner. 
 
Det forventes at det deles ut medaljer når denne klassen har fått opphøyet sin status til 
mesterskapsklasse.  
 
 
 
 

 



Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Nytt punkt i Skytterboka § 12.119 Mesterskap i baneskyting klasse 2 
Det utdeles 3 medaljer i valørene gylt, sølv og bronse til de 3 beste i mesterskapet i klasse 
2 på Landsskytterstevnet. 
 
Det utarbeides uekte medaljer hos Br. Lohne for klasse 2, basert på Veteranmedaljene.  
 
Norges Skytterstyres premie flyttes fra sammenlagt plassiffer felt/bane i klasse 2 til vinner 
av mesterskapet i baneskyting i klasse 2 på Landsskytterstevnet.  
 
Heidi Skaug foreslo følgende: 
Det deles ut medaljer i klasse 2 på Landsskytterstevnet i baneskyting etter samme prinsipp 
og med samme valør som for veteranklassene etter Skytterbokas punkt 12.113. 
 

 

Vedtak 

Administrasjonen sitt forslag til premie for vinneren i klasse 2 på baneskyting under 
Landsskytterstevnet, samt Heidi Skaug sitt forslag til medaljesystem ble enstemmig 
vedtatt. 

 
 
 

Sak 25/2013  Forslag om justering av statutter for uttak til Nordisk mesterskap 

 
Vedtak 

Saken utsettes til neste møte. 

 
 
 

Meldingssaker 

 
1. Status LS 2013 Oppdal 
2. Status LS 2014 Sandnes 
3. Status LS 2015 Lesja 
4. Avtale med NRK for perioden 2013‐2015 
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